
PROTOKÓŁ NR LIII/2014 

z LIII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 29 maja 2014 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji udział wzięło 34 radnych. 
                            

 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 

 
 
 

PUNKT 1 
 
 

SPRAWY REGULAMINOWE  
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Szanowni Państwo, bardzo serdecznie witam na LIII sesji Rady Miasta 
Gdańska. Witam pana Prezydenta, witam wszystkich radnych, witam 
zastępców Prezydenta, panią Sekretarz, wszystkich serdecznie witamy, 
ale szczególnie witamy, bo mamy dzisiaj gości – piłkarzy ręcznych 
WybrzeŜa Gdańsk, przybyli równieŜ pan prezes Zbigniew Trzoska, 
bardzo serdecznie witamy, pan trener Daniel Waszkiewicz i pan dyrektor 
Ryszard Gauden. Są równieŜ piłkarze z nami, ale to przedstawi pan 
prezes. Ja powiem tylko wszystkim, Ŝe to jest na wniosek K. Sportu 
równieŜ to spotkanie dzisiaj i się cieszymy, Ŝe taki padł wniosek, 
poniewaŜ piłkarze ręczni wywalczyli awans do ekstraklasy i będą 
reprezentować miasto Gdańsk w rozgrywkach ekstraklasy w piłce 
ręcznej. Serdecznie gratulujemy i Ŝyczymy sukcesów, panie prezesie             
i zapraszamy do mównicy pana prezesa Zbigniewa Trzoskę                         
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o przedstawienie sytuacji w klubie, jak równieŜ poprosi pan pewnie 
piłkarzy zwyczajem i będziemy mieli okazję zapoznać się.  
 
ZBIGNIEW TRZOSKA – prezes klubu Wybrze Ŝe Gdańsk 
Dzień dobry państwu, na pewno nie byłoby nas tu dzisiaj, gdyby nie 
państwa przychylność i wsparcie na przestrzeni tych 4 lat, których 
istniejemy, spotkaliśmy się z ogromnym wsparciem i przychylnością 
władz miasta, takŜe dziękuję przede wszystkim za to na początek, 
dziękuję panu przewodniczącemu, dziękuję panu prezydentowi za 
cierpliwość, poniewaŜ trok temu, jak nie udało nam się awansować, 
przegraliśmy jedna bramką decydujący mecz, na pytanie do pana 
prezydenta, czy gramy dalej, pan prezydent krótko powiedział – gramy 
dalej, takŜe dziękujemy serdecznie, bo to jedno gramy dalej pozwoliło 
nam się znaleźć tutaj dzisiaj. RównieŜ bardzo na wstępie chciałem 
podziękować ludziom związanym z miastem, a którzy po prostu uchylili 
nam wiele drzwi, pomagali wiele merytorycznie, takŜe czasami ganili, ale 
konstruktywna krytyka na pewno pchnęła nas do przodu, chciałem 
bardzo podziękować panu prezydentowi Bojanowskiemu, który jest                
z nami na dobre i na złe, panu dyrektorowi Andrzejowi Trojanowskiemu, 
panu dyrektorowi Mosir – u Leszkowi Paszkowskiemu. Pokrótce, drodzy 
państwo, WybrzeŜe Gdańsk to jest nazwa w piłce ręcznej, która 
zobowiązuje. 10 – krotny mistrz Polski, 10 – krotny wicemistrz Polski, 
trzy brązowe medale, dwukrotny medalista pucharu Europy, takŜe ta 
nazwa zobowiązuje. Co prawda nasz klub to jest nowy twór, jak tak 
moŜna powiedzieć, powstał 4 lata temu, moŜna powiedzieć, Ŝe na 
zgliszczach piłki ręcznej tutaj gdańskiej, bo dawny GSK WybrzeŜe, 
dawna Spójnia Gdańsk, potem AZS AWF Gdańsk, wszystko to z róŜnych 
przyczyn we wszystkich tych klubach piłka ręczna przestała istnieć             
i 4 lata temu udało nasię skrzyknąć towarzystwo, zjednoczyć tutaj 
wszystkich, którym leŜało na sercu dobro piłki ręcznej i odbudować to od 
podstaw, przez te 4 lata udało nam się awansować z najniŜszej klasy 
rozgrywkowej do superligi i teraz mam nadzieję, Ŝe uda nam się godnie 
reprezentować miasto w rozgrywkach superligowych. Ja chciałem 
podziękować, jestem szczęśliwy z tego powodu, Ŝe w moim rodzinnym 
kochanym mieście mogę pracować przy mojej ukochanej dyscyplinie 
sportowej i pracować z takimi wspaniałymi ludźmi, bo gdyby nie oni, to 
na pewno tego sukcesu by nie było, chciałem tu podziękować i zaprosić 
do nas przede wszystkim dyrektora klubu pana Ryszarda Gaudena, 
który pamięta piłkę ręczną z najstarszych czasów, zapraszam. RównieŜ 
trenera Daniela Waszkiewicza, trener Daniel Waszkiewicz to właśnie 
uczestnik tych słynnych meczów finału pucharu Europy w latach 80.,             
a obecnie znakomity trener z przeszłością reprezentacyjną i zapraszam 
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równieŜ chłopaków, młodych ludzi, którzy po prostu, bez ich ambicji nie 
byłoby tego wszystkiego, zapraszam panowie, chodźcie.  
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Ja szanowni państwo dodam tylko, Ŝe ludzie, którzy tworzą teraz 
podstawy tego klubu to są byli piłkarze, ci, którzy w tamtym czasie 
rozsławiali miasto Gdańsk, bo to były najlepsze druŜyny w Polsce, 
WybrzeŜe Gdańsk i Spójnia Gdańsk, to były naprawdę bardzo silne 
zespoły i myślę, do tych tradycji wrócimy. Panowie, prosimy tutaj przed 
nami.  
 
ZBIGNIEW TRZOSKA – prezes klubu Wybrze Ŝe Gdańsk 
Proszę państwa, chcieliśmy w ramach wdzięczności  róŜne pamiątki tu 
pozostawić, takŜe dla przewodniczącego RMG pana Bogdana Oleszka            
i dla pana prezydenta Pawła Adamowicza drobne pamiątki, które mam 
nadzieję, Ŝe w tych gablotach, w których jest wiele trofeów, będą szły 
coraz wyŜej, wraz ze wzrostem naszej pozycji. Jeszcze raz dziękuję 
państwu i mam nadzieję, ze spotkamy się na naszych meczach                    
w superlidze.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Bardzo dziękujemy i Ŝyczymy jeszcze raz wszystkiego najlepszego, 
Ŝebyście walczyki o najwyŜsze laury. Wszystkiego najlepszego.  
 
Szanowni państwo, wpłynęły autopoprawki do druków: 1269, 1287, 
1288.  
  
 
Porządek obrad: 
 
1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 

2. Komunikaty: 
     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 
     - Komisje Rady Miasta Gdańska, 
     - Prezydent Miasta Gdańska: 
 

3. Oświadczenia Klubów Radnych;    
 
4. Uchwały:             

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2014-2040 (druk 1287 + autopoprawka); 

                        Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
 Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
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     Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok 
(druk 1288 + autopoprawka);  

 
                         Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

 Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
     Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

 
3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Górki Zachodnie w rejonie ulicy Łowickiej w mieście Gdańsku (druk 1265);  
 

                          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                     Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                    Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
Wrzeszcz Dolny - browar II przy ul. Kilińskiego w mieście Gdańsku (druk 1272);  

 
                          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                     Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                    Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

5) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Śródmieście - Bastion Św. ElŜbiety w mieście Gdańsku                
(druk 1215); 

 
                          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                     Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                    Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

6) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Oliwa Dolna rejonu ulic Orłowskiej i Wejhera w mieście 
Gdańsku (druk 1271);  

 
                          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                     Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                    Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

7) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Port Północny IV teren terminala kontenerowego w mieście 
Gdańsku (druk 1266);  

 
                          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                     Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                    Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

8) w sprawie nadania nazwy ulicy (Lawendowe Wzgórze) (druk 1284); 
 

                          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                     Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                     Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 
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9) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Centrum Sztuki 
Współczesnej Łaźnia (druk 1273); 

                                Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                           Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  
 

10) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Klubu śak                    
(druk 1274); 

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  
 

 
11) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Muzeum 

Historycznego Miasta Gdańska (druk 1275); 
 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  
 

12) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Europejskiego 
Centrum Solidarności (druk 1276); 

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  
 
 
13) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Gdańskiej Galerii 

Miejskiej (druk 1277); 
 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  
 
 

14) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Polskiego Chóru 
Kameralnego Schola Cantorum Gedanensis (druk 1278);  

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 
15) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Capelli 

Gedanensis (druk 1279);  
 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 
16) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Gdańskiego 

Teatru Szekspirowskiego (druk 1280); 
 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

17) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Miejskiego Teatru 
Miniatura (druk 1281); 

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 
18) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Gdańskiego 

Archipelagu Kultury (druk 1282); 
 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 
19) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Instytutu Kultury 

Miejskiej (druk 1283); 
 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
           Anna Czekanowicz – DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 
20) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 

drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek za parkowanie 
pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia sposobu pobierania opłat                      
(druk 1269 + autopoprawka);  

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                   Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                  Mieczysław Kotłowski – Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni 
 

21) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad i trybu 
przyznawania stypendiów naukowych Prezydenta Miasta Gdańska im. Gabriela 
Daniela Fahrenheita (druk 1267); 

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                      Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

22) w sprawie ustalenia na rok szkolny 2014/2015 planu sieci publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, szkół 
podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska                      
(druk 1268); 

 
                          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                      Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

23) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad Ŝłobkami, klubami dziecięcymi                      
i opiekunami dziennymi działającymi na terenie Gminy Miasta Gdańska                      
(druk 1263);  

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
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                       Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                      Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

24) w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne 
prowadzone przez Gminę Miasta Gdańska (druk 1264); 

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                      Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

25) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia: „Programu Promocji Zdrowia                          
i Przeciwdziałania Wybranym Chorobom Społecznym dla Gminy Miasta Gdańsk 
na  lata 2014-2016” i szczegółowych programów zdrowotnych zaplanowanych do 
realizacji w 2014 roku wraz ze środkami  przeznaczonymi na  ich  finansowanie” 
(druk 1270); 

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                      Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

26) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Wieloletniego Programu współpracy 
Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na lata 2011-2015" (druk 1285); 

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                      Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

27) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Miasta Gdańska              
z organizacjami pozarządowymi na rok 2014" (druk 1286); 

 
                            Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                       Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
                      Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

              
5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Pre zydenta Miasta.  
6. Wnioski, o świadczenia osobiste.                                             
7. Zakończenie obrad. 
 
 

PUNKT 2 
 
 

KOMUNIKATY  
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Odczytał komunikaty.  
 
 
Komunikaty stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Czy są komunikaty komisji? Nie widzę. Czy są komunikaty pana 
prezydenta? Nie ma.  
 
 

PUNKT 3  
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH  
 
 

Brak 
 

 
 

PUNKT 4 
 
 

UCHWAŁY  
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040                                
(druk 1287 + autopoprawka) ; 

 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1287 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. KSiB, KPGiM, KRPiOŚ, KSSiOZ, KSiŁP, KE, KR, KSiT 
pozytywna, KKiP odstąpiła od opiniowania.  
 
Radny – PIOTR BORAWSKI  
Pani skarbnik, ja w sprawie zmiany w WPF tego boiska przy Meissnera, 
poniewaŜ dostaliśmy tą autopoprawkę w dniu wczorajszym, mieliśmy 
okazję porozmawiać na KSiT, ja trochę podpytywałem dyrektora 
Dawidowskiego o ten temat, natomiast z uwagi na małą ilość czasu, 
chciałbym dopytać, oczywiście nikt nie jest przeciwko budowie 
infrastruktury sportowej, bardziej nam zaleŜy na tym, Ŝebyśmy poznali 
bardziej szczegóły tego programu, bo on jest dosyć nowy w porównaniu 
do tych boisk, które do tej pory budowaliśmy, jeŜeli ja dobrze 
zrozumiałem w dniu wczorajszym, pomysł jest taki, Ŝe ze względu na to, 
iŜ otrzymujemy dotację, budujemy duŜe boisko pełnowymiarowe za 
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dosyć duŜą kwotę, bo nie ma ci ukrywać, 4,5 mln zł to jst dosyć duŜa 
kwota, ona ma być w dyspozycji Mosir – u, który wystąpi potem z, nie 
wiem, przetargiem, jakimś konkursem na operatora tego boiska i to 
raczej nie będzie takie boisko ogólnodostępne czy szkolne, tylko będzie 
to boisko, powiedzmy sobie szczerze, w jakiś sposób komercyjne. 
Pojawiła się jeszcze koncepcja takŜe sugerowana na KSiT przez zarząd 
Lechii, Ŝe być moŜe oni by byli zainteresowani tym terenem i być moŜe 
oni by teŜ zainwestowali własne środki gdzieś obok, w jakieś inne 
boiska, więc pytanie, czy byłaby ewentualnie moŜliwość, Ŝeby nie wiem, 
przed podpisaniem jakiejkolwiek umowy na budowę takiego boiska, 
podpisać porozumienie, jakieś zobowiązanie, jakieś partnerstwo 
dotyczące tej kwestii, czy o tym państwo w jakiś sposób dyskutują czy 
nie ma jakichś pomysłów. Tak, jak powiedziałem, nikt nie jest przeciwko 
budowie infrastruktury, chodzi bardziej, Ŝe druk dostaliśmy wczoraj, 
Ŝebyśmy wszystkie wątpliwości mogli przed sesją wyjaśnić. Dziękuję 
bardzo.  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Panie przewodniczący, panie radny, oczywiście dokładnie wyjaśnimy 
wszystko, po pierwsze, autopoprawka została zgłoszona dlatego, Ŝe 
urząd marszałkowski, bardzo dobrze i się z tego powodu cieszymy, 
zadecydował, Ŝe przeznacza milion dotacji na ten projekt, mimo tego, Ŝe 
wcześniej nie za bardzo mogliśmy się tej dotacji doprosić, więc to jest 
jakby pierwsza odpowiedź, dlatego pojawia się autopoprawka, bo 
musimy pójść po umowę dotacyjną i  ten projekt juŜ jakby awansować 
juŜ w celu budowlanym. Drugi element, od około 4 miesięcy pracujemy           
z Lechią, moŜe nie tyle z samym zarządem Lechii, co z osobami 
odpowiedzialnymi za projekt młodzieŜowy „Biało-zielona przyszłość              
z Lotosem” oraz z PZPN nawet bardziej niŜ z Lechią, na temat faktu 
objęcia potencjalnie, jeŜeli wygrają, ale myślę, Ŝe to jest jedyny 
potencjalny wygrany, bo dzisiaj nawet budujemy model wspólnie                   
z GARG, czy to się będzie im w ogóle zamykało biznesowo, czy oni 
będą w stanie utrzymać dzierŜawę tego obiektu, z prostej przyczyny, 
dlatego, Ŝe chcielibyśmy odzyskać VAT, który w tych 4 mln 400 tys. 
stanowi ok. 800 ponad tys. zł, czyli jednocześnie dokonalibyśmy 
obniŜenia, chciałem teŜ przypomnieć, Ŝe w 2008r. za kwotę 3 mln 
bodajŜe 700 tys. wybudowaliśmy boisko w sztucznej nawierzchni w 
Kokoszkach, które nie było pełnowymiarowym, czyli kwota 4 mln 400 
wcale nie jest wygórowaną wartością, pamiętając o tym, Ŝe budujemy 
tam pełną infrastrukturę, zjazd z ul. Meissnera, układ drogowy układ 
parkingowy oraz obiekty socjalne, które są niezbędne przy tego typu 
obiektach, przy Orlikach ich nie budujemy, bo często korzystamy               
z obiektów socjalnych z zapleczy węzłów szkół, natomiast jeśli Orliki 
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powstają samodzielnie, są oddzielone lub nie mogą korzystać, Ŝeby były 
ogólnodostępne, teŜ budujemy przy nich pewnego rodzaju infrastrukturę, 
stąd jakby ta kwota 4 mln 400, dodatkowo dyskutujemy z PZPN na temat 
tego, Ŝe oni prawdopodobnie mają około mln zł, więc to będzie 
prawdopodobnie ich tenŜe wkład, czyli czynsz płatny z góry, natomiast 
jest to oczywiście związane z faktem, Ŝe boisko ma być w godzinach 
przedpołudniowych ogólnodostępne, ma spełniać równieŜ rolę 
szkoleniowe dla druŜyn, dla uczniów, natomiast ogólnodostępne 
rozumiemy dla uczniów, natomiast to wcale nie jest powiedziane, Ŝe dla 
uczniów akurat z śabianki albo z Zaspy, dlatego, Ŝe Biało-zielona 
przyszłość z Lotosem” to jest dokładnie projekt młodzieŜowy i on się 
dzisiaj boryka w róŜnych punktach, na śabiance nie ma boiska, korzysta 
trochę ze zuŜytego AWF, który teŜ wymaga przebudowy, stąd jakby 
pojawia się pomysł na to, Ŝeby był operator, który będzie za to 
odpowiadał, natomiast Lechia dowiedziawszy się o tym, Ŝe ten projekt 
ma być przez nas wspólnie zarządzany, złoŜyła wstępne deklaracje, jako 
właściciele nowi, Ŝe chcieliby się przymierzyć na pozostałym terenie do 
budowy boisk, ale o nawierzchni trawiastej, po to, Ŝeby ta młodzieŜ 
mogła dalej jakby rozwijać teŜ umiejętności na murawie naturalnej, do 
tego wszystkiego jeszcze mogę dodać teŜ, Ŝe prowadzone są rozmowy 
w kwestii objęcia pewną taką opieką przez Lechię tą część młodzieŜową 
jako stowarzyszenie nad szkołą, gimnazjum, które jest opodal i moŜe teŜ 
w konsekwencji teŜ przejęcie w zarządzanie boisk, które są po drugiej 
stronie ulicy Meissnera. Oczywiście to jest wizja długofalowa, czy 
zostanie spełniona, jeszcze dzisiaj nie jesteśmy w wstanie jakby tego 
rozstrzygnąć, natomiast daje to pewną zaletę, Lechia i dzieci i młodzieŜ, 
która chce z Lechią teŜ budować swoją przyszłość, podobnie, jak 
Gedania, potrzebuje obiektu kompleksowego, nie z jednym boiskiem, nie 
z dwoma boiskami, tylko minimum z 3, 4 a nawet i 10, gdyby to było 
moŜliwe. Na Meissnera iw  tej okolicy jest moŜliwość wybudowania              
i uŜytkowania prawdopodobnie 5 obiektów, moŜe nie boisk, 2 boiska 
będą, czyli to, co obecnie chcielibyśmy budować, to, co jest przy szkole, 
plus jest rezerwa terenowa przy szkole po drugiej stronie i rezerwa 
terenowa w otulinie parku Jana Pawła II i tam ewentualnie, przy udziale 
prywatnego kapitału Lechii SA mogą powstać 2 jeszcze dodatkowe 
obiekty, natomiast tak, jak mówię, jest to przyszłość, dzisiaj raczej 
mówimy o tym jednym obiekcie, w którym teŜ chcielibyśmy, Ŝeby 
zmieściły się nie tylko Lechii druŜyny i zespoły, ale takŜe pewnie                    
i komercyjne, wieczorne wykorzystania, bo inaczej się tego obiektu po 
prostu nie da utrzymać a my nie chcielibyśmy juŜ do niego za bardzo             
w perspektywie dokładać, poza modernizacjami, w kwestiach kosztu 
bieŜącego uŜytkowania. 
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Radna – JOLANTA BANACH  
Pani skarbnik, powiedziała pani, Ŝe układ komunikacyjny, integrujący 
Trasę Słowackiego z Kościuszki i z tą częścią centrum Hevelius, tak jest 
zresztą napisane w uzasadnieniu, będzie w całości finansowany,                  
w wysokości ponad 18 mln z funduszy inwestora, czy to oznacza, czy tak 
naleŜy to rozumieć, Ŝe jeŜeli miasto wystąpi do Regionalnego Programu 
Operacyjnego o pieniądze z środków unijnych, to inwestor przeznaczy te 
18, ponad 18 mln na modernizację lub remonty innych dróg? Czyli tak             
i tak wyłoŜy swoje 18 mln, czy teŜ naleŜy rozumieć uzasadnienie i pani 
wypowiedź w ten sposób, Ŝe inwestor skorzysta z środków unijnych, 
które są środkami publicznymi a nie prywatnymi i wówczas naleŜy 
zmienić uzasadnienie. To jest jedno pytanie. Drugie pytanie dotyczy 
osiedla Sitowia, tzn. ja się bardzo cieszę, Ŝe są jakieś drobne pieniądze, 
bo to jest bardzo dobry projekt, cieszę się, ze są jakieś pieniądze                    
z Ministerstwa Pracy, ale martwi mnie to, Ŝe po raz kolejny jakby nie 
mogę się dowiedzieć czy w zakresie projektów społecznych, zwłaszcza, 
jeśli chodzi o nową perspektywę finansową, występujemy z aplikacjami                     
o finansowanie tego typu przedsięwzięć, poniewaŜ pieniądze na 
następną perspektywę są na walkę z bezdomnością, na tworzenie 
trwałych miejsc pracy w usługach. W Sitowiu się czeka bardzo długo, to 
są miejsca min dla samotnych matek z dziećmi, w kontekście tutaj 
poprzedniej wypowiedzi pana wiceprezydenta dotyczącej finansowania 
boiska, wydaje mi się, Ŝe warto by było i temu nadać priorytet. Proszę tu 
o odpowiedź. I ostatnie juŜ pytanie, zwrot VAT z inwestycji dotyczącej 
szkoły na Kokoszkach ma być przeznaczony na dodatkowe wydatki w tej 
szkole a zapowiedź pana prezydenta i państwa była taka, Ŝe te środki            
ze zwrotu VAT w wysokości 6 mln zostaną przeznaczone na budowę 
szkoły w Kowalach.  
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska  
Tak, jak powiedziałam na początku, omawiając rozwiązanie 
komunikacyjne, inwestor nie będzie zwolniony z wpłaty o której mówiłam, 
ponad 18 mln zł inwestor wpłaci do miasta, tak, swoje pieniądze, 
natomiast jeŜeli otrzymamy w RPO środki, zostaną przeznaczone te 
środki na inne zadania drogowe.  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Ja bym tylko dodał, to zadania, które oczywiście będą uzgodnione                  
z inwestorem, to nie jest taka sytuacja, Ŝe on je wpłaci, a my je znowu 
wykorzystamy na inny odcinek, my z inwestorem uzgodniliśmy, Ŝe on 
razem z nami aplikuje o pieniądze europejskie, bo pojawiły się końcówki, 
natomiast cała jego partycypacja będzie przeznaczona dalej na układ 
drogowy wokół Wrzeszcza i Zaspy, tak to nazwijmy, dla poprawienia 
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całej komunikacji. Natomiast to, co mówiliśmy i podkreślę jeszcze raz, 
inwestor właściwie zwiększa potencjał tylko dzięki pieniądzom 
europejskim, a nie zastępujemy jego partycypację, nie zastępujemy jego 
partycypacji, 18 mln wpłacił, własnych, natomiast dodatkowo pozyskamy, 
mam nadzieję, pieniądze europejskie. W związku z tym dzięki tym 18 
mln prawdopodobnie wykonamy inwestycji za około 30 mln.  
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska  
Natomiast wracając do zwrotu VAT-u, oczywiście zwrot VAT- u , który 
otrzymujemy z US, nie moŜemy na razie przeznaczyć na szkołę, na 
projekt szkoły w Kowalach, poniewaŜ nie rozpoczęła się budowa, nie 
rozpoczął się proces inwestycyjny, w związku z tym przeznaczamy nadal 
na zadanie – budowa szkoły w Kokoszkach, poniewaŜ biblioteka, która 
jest budowana, miała mieć charakter tylko biblioteki przeznaczonej dla 
uczniów w szkole, poniewaŜ będzie miała charakter ogólnomiejski, 
naleŜy dostosować wyposaŜenie do charakteru tej placówki, stąd 
zwiększa się środki, ale będziemy teŜ w dalszym ciągu otrzymywać 
zwrot VAT-u, będziemy teŜ przeznaczać na te zadania, które bieŜąco 
realizujemy. Natomiast jeŜeli zostanie podpisane porozumienie                   
i rozpocznie się budowa szkoły w Kowalach, to w tej kwocie, w której 
mamy zwrot VAT-u, tak, jak mówił pan prezydent, przeznaczymy nasze 
środki finansowe. Oczywiście będą w tej wysokości, tak, jak była mowa, 
w wysokości zwróconego VAT-u. Natomiast wracając do realizacji 
programu osiedla Sitowie, czyli pozyskanych środków na realizację 
programu dotyczącego rozszerzenia działań na rzecz osób 
bezrobotnych, niepełnosprawnych, zaburzonych psychicznie                                 
i bezdomnych, Ośrodek Pomocy Rodzinie, we współpracy z PUP będzie 
realizowany w latach 2014-2015, natomiast jak potoczą się losy 
przyszłych projektów dofinansowywanych w nowej perspektywie, trudno 
mi na ten temat w tej chwili powiedzieć. Oczywiście MOPR przygotowuje 
te projekty i zobaczymy, jakie będą priorytety w programach w ramach 
EFS.  
 
Radna – PATRYCJA MLEJNEK-GAŁ ĘZA 
Ja jeszcze chciałam wrócić do inwestycji na Meissnera, takie mam dwa 
krótkie pytania. Jak dokładnie będzie wyglądać struktura finansowania 
projektu, czy jest jeszcze w niej Lotos, czy nie ma, bo takie słyszałam 
opinie na ten temat i horyzont czasowy.  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Dokładnej struktury, tak, jak powiedziałem, nie mamy określonej, 
dlatego, Ŝe nie wiemy, czy uda nam się pozyskać dzierŜawę z góry 
płatną od Stowarzyszenia Lechia, tak to nazwijmy, oczywiście 
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prawdopodobnie Stowarzyszenie Lechia pozyska te pieniądze równieŜ 
od Lotosu, ale np. 0,5 mln zł wiem, Ŝe prawdopodobnie pozyska od 
PZPN, tak, my mówimy, postawiliśmy taką barierę z rok temu, kiedy 
rozpoczęliśmy w ogóle rozmowę na temat Meissnera, Ŝe Ŝebyśmy my 
moglibyśmy zacząć ten projekt realizować, potrzebujemy około mln zł. 
Mln zł dostaliśmy z dotacji, co pewnie teŜ nie jest bez znaczenia, Lechia 
wychodziła teŜ trochę tę dotację, powiedzmy sobie szczerze, tak,                
w Urzędzie Marszałkowskim, natomiast czekamy na ułoŜenie struktury           
i prawdopodobnie część lotosowskich pieniędzy dotrze, ale nie 
bezpośrednio, tylko za pośrednictwem Lechii Stowarzyszenia, czyli 
struktura powinna być następująca: mln Urząd Marszałkowski, mln 
dzierŜawa z góry płatna przez Lechię i Lechię Stowarzyszenie i około 
mln 200 tys. wtedy prawdopodobnie będzie kosztu do mln 400 gminy 
miasta Gdańska docelowo i odzyskany VAT, który wróci z powrotem do 
budŜetu z tych 4 mln 400, czyli tak naprawdę projekt zamknie się kwotą 
3 mln 500 tys. Czas – przyszły rok. Rozpoczynamy w tym roku, ale 
realizacja w przyszłym roku, to jest dosyć skomplikowany projekt                  
z wymianą gruntów, tam jest dosyć trudny teren.     
 
Radny – PIOTR BORAWSKI  
Dziękuję panie prezydencie za te wszystkie wyjaśnienia. Ja jeszcze teŜ 
tylko jedną rzecz chciałem dopytać, czy my po wybudowaniu tego boiska 
szukamy operatora, który będzie zarządzał tym terenem przez cały czas, 
czy po prostu nie wiem, w tych godzinach, kiedy on miałby być 
ogólnodostępny właśnie dla szkół czy w tych godzinach, czy to będzie 
zarządzał Mosir, jak to ma być w ogóle zrobione?   
   
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Do końca nie jesteśmy przekonani, jak to będzie wyglądało, ale jeŜeli 
będzie to dzierŜawa płatna z góry, co wydaje się takim jedynym 
rozsądnym sposobem pozyskania tego mln od Lechii, to, zresztą tak 
byśmy chcieli, Ŝebyśmy my nie byli w ogóle operatorem tego obiektu, 
natomiast Ŝebyśmy w umowie dzierŜawy mieli zapisane mechanizmy, na 
jakich ten obiekt będzie dostępny i komu, łącznie ze spełnianiem, np. 
naszych warunków zarządzeniowych, jeśli chodzi o procent czy poziom 
odpłatności, to chodzi o ogólnodostępność np. wieczorną, tak, natomiast  
tego, co Lechia na dzisiaj przedstawia swoje harmonogramy, które sami 
przygotowują, wynika, Ŝe tam juŜ prawie nie będzie miejsca, dbamy 
trochę o to, Ŝeby moŜe Olivia znalazła swoją przestrzeń, na tym nam 
trochę zaleŜy, bo jakoś nie widzimy ich za bardzo starań o to, Ŝeby 
pozyskać środki na operowanie na boisku w Oliwie, aczkolwiek teŜ go 
przygotowujemy, tak, bo i zmiana planu postępuje i teŜ tam zmienimy tą 
nawierzchnię tak, jak była mowa, natomiast chcieliśmy ją teŜ oddać w 
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operowanie, dlatego, Ŝe to nie jest jakby w naszym interesie, w interesie 
jest, Ŝeby uŜytkownik dbał o swój obiekt i tutaj na Meissnera teŜ byśmy 
chcieli Ŝeby ostatecznie, jeśli Lechia wygra, to musi postępowanie na 
dzierŜawę, będzie musiała się dostosować do naszych jakby 
regulaminów, ale będzie operowała na 100% majątku i będzie dbała o … 
 
Radny – KRZYSZTOF WIECKI  
Ja bym prosił o odpowiedź pana prezydenta Bojanowskiego. Panie 
prezydencie, wczoraj na KSiT było wiele spraw podnoszonych właśnie 
dotyczących boisk, tak jak tutaj koleŜanka i kolega pytali się                       
o Meissnera, ale ja chciałem się zapytać o boisko, które ma być robione 
na terenie szkoły przy ul. Chłopskiej. Tam w tym budynku funkcjonują 
dwie szkoły, na parterze szkoła publiczna, na piętrze szkoła 
niepubliczna, która ma 3 czy 5 uczniów tylko i w związku z tym, Ŝe mówił 
pan przy szkole na Meissnera o odzyskaniu VAT-u, o tym, Ŝe np. na 
śabiance nie ma boiska, ale wczoraj teŜ na komisji byli przedstawiciele 
rady osiedla Olszynka, równieŜ przyszli do nas, abyśmy, Ŝe tak powiem, 
zabiegali o boisko przy SP na ul. Modrej na Olszynce i w związku z tym, 
Ŝe szkoła na ul. Chłopskiej niejako w naturalny sposób powoli się 
wygasza, tam jest w tej chwili stu kilkunastu, stu kilkudziesięciu uczniów, 
ja przewiduję, Ŝe na początku przyszłej kadencji bynajmniej próba 
zamknięcia tej szkoły, natomiast czy warto robić niejako prezent szkole 
niepublicznej, prezent w postaci boiska, podczas gdy szkoły publiczne 
takich boisk nie mają. I w związku z tym, czy nie lepiej dać takie boisko, 
budować w innej części miasta, dla potrzeb szkół publicznych.  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska  
Jedna uwaga do tego pytania, a resztę oddam głos panu 
Bojanowskiemu. Szkoła nr 60 nie jest przewidziana do Ŝadnej likwidacji, 
to jest szkoła, która pracuje w programie otwarta szkoła i przewiduje                 
w swojej strategii takie swoje role i rozwój, które gwarantują jej 
funkcjonowanie w tym miejscu, w związku z czym nie widzę zagroŜenia 
dotyczącego tego, Ŝe inwestycja w infrastrukturę sportową jest 
niecelowa. Ta szkoła będzie funkcjonowała nadal.  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Jeśli chodzi o Olszynkę tylko, to odpowiem tak, bo tutaj juŜ chyba 
kwestia jest rozstrzygnięta, nie zamierzamy likwidować, więc moŜna było 
wykonać, został zaprojektowany i będzie wykonywany jako jeden                      
z etapów, jeszcze dodajmy, modernizacji tego układu. Natomiast na 
Olszynce, pewnie pan wie, a jak nie, to ja teŜ się przed chwilą 
dowiedziałem, nie mogliśmy nawet nic planować, bo trzeba było dokonać 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, dokonaliśmy zmiany 
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planu zagospodarowania, przygotujemy wniosek, wejdzie do BPI                       
i prawdopodobnie w 2016, bo tak patrzę jakby na perspektywę, 
wybudujemy tam teŜ boisko. Dzisiaj, na etapie dzisiejszym mamy 
zaprogramowanych 9 albo 10 boisk, w tym modernizację jeszcze 
Traugutta, tak, przygotowujemy, bo tez państwo dobrze wiecie, Ŝe na 
Traugutta musimy zmodernizować, bo grozi kontuzjami dzieci, juŜ nawet 
nie chodzi o zawodowców, ale o dzieci, sztuczna murawa juŜ się zuŜyła, 
była to pierwsza murawa w Trójmieście, więc jakby wszystkie szkoły 
staramy się przygotowywać do modernizacji i do rozbudowy 
infrastruktury sportowej, równieŜ Olszynkę.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Wyczerpaliśmy listę mówców, więcej nikt się nie zgłasza. Kto     
z pań i panów jest za  podjęciem?  
 

za    -   26 
      przeciw    -     5 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1194/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040                                  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu 
 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska 

na 2014 rok (druk 1288 + autopoprawka) ;  
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1288 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Wszystkie komisje opiniowały pozytywnie projekt. Głosów w dyskusji nie 
ma. Kto z pań i panów jest za podjęciem?  
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za    -   24 
      przeciw    -     6 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr L/1195/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 
2014 rok 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu 
 
 
3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Górki Zachodnie w rejonie ulicy Łowickiej w mieście 
Gdańsku (druk 1265) ;  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1265 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. KRPiOŚ opinia pozytywna. Kto z pań i panów radnych 
jest za podjęciem?  
 

za    -   29 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr L/1196/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Górki Zachodnie w rejonie ulicy Łowickiej w mieście 
Gdańsku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu 
 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Wrzeszcz Dolny - browar II przy ul. Kilińskiego                  
w mieście Gdańsku (druk 1272) ;  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1272 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
KRPiOŚ opinia pozytywna.  
 
Radny – KRZYSZTOF WIECKI  
Panie dyrektorze, ja mam pytanie, w jaki sposób projekt tego planu 
zabezpiecza ten teren poprzez zmniejszenie terenu biologicznie 
czynnego z 40% do 12%, w jaki sposób zabezpiecza ten teren i ten 
najbliŜszy przed ewentualnymi powodziami? Mamy tamten teren w 2001 
roku był dotknięty powodzią, w tej chwili na południu Polski podobne 
sytuacje się dzieją i chciałbym, Ŝeby pan mi odpowiedział, w jaki sposób 
ten plan zabezpiecza?  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Projekt planu zachowuje limitowany, maksymalny odpływ z tego terenu, 
czyli poniewaŜ, bo jak rozumiem, do tego pan radny nawiązuje, Ŝe się 
zmniejsza udział powierzchni biologicznie czynnej, nastąpi większa 
koncentracja odpływu i inwestor będzie musiał środkami technicznymi 
spowodować, Ŝeby ten wskaźnik odpływu nie był przekroczony i nie 
przekraczał obecnego wskaźnika odpływu. Natomiast jeśli chodzi                     
w ogóle o zabezpieczenie przeciwpowodziowe, to tuja miasto podejmuje, 
zresztą wspólnie z firmą Górski, działania zabezpieczające przed 
powodzią w postaci realizacji zbiornika retencyjnego kubaturowego, ale 
po przeciwnej stronie ulicy Kilińskiego, między ul. Kilińskiego a torami 
kolejowymi, który to zbiornik ma się znaleźć wewnątrz kubatury 
przyszłego centrum Hewelianum, a ponadto miasto realizuje kanał ulgi                               
w ciągu ulicy Wajdeloty, więc tutaj mamy innego rodzaju zabezpieczenia 
przeciwpowodziowe, nie związane akurat z tym projektem planu i ten 
projekt planu nie powoduje Ŝadnego zwiększenia zagroŜenia 
powodziowego.   
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Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Więcej pytań nie ma. Kto z pań i panów jest za podjęciem?  
 
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1197/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Wrzeszcz Dolny - browar II przy ul. Kilińskiego                  
w mieście Gdańsku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu 
 
 
5) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Śródmieście - Bastion Św. 
ElŜbiety w mieście Gdańsku (druk 1215) ; 

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1215  zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
KRPiOŚ opinia pozytywna.  
 
Radny – KRZYSZTOF WIECKI  
Panie dyrektorze, szkoda, Ŝe nie pokusił się pan tu o przedstawienie 
równieŜ jak to, co było przedstawione na KRPiOŚ, jak ten bastion 
według właścicieli tego terenu ma w przyszłości wyglądać, bo myślę, Ŝe 
radni, którzy nie naleŜą do KRPiOŚ by mogli sobie bardziej wyrobić 
zdanie na temat tego terenu, jak on ma w przyszłości wyglądać, jak dla 
mnie to jest koszmarek i wiele osób, delikatnie mówiąc, nawet mówiły to 
na komisji, Ŝe jest to odwaŜny projekt, ale odwaŜny w tym sensie, Ŝe nie 
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dla tej części miasta Gdańska. Ja się zgadzam, Ŝe zmiana planu nie 
wpłynie negatywnie na walory uŜytkowe, jest to w uzasadnieniu tutaj tej 
uchwały. Wszyscy na pewno o tym wiemy, Ŝe ten teren, te fragmenty 
terenu Gdańska musi się zmienić, on nie moŜe wyglądać jak dzisiaj 
wygląda, ale mamy w urzędzie miasta Referat Estetyzacji i on powinien 
zająć się wyglądem tego terenu, on nie powinien być zasłonięty jakimiś 
plastikowymi namiotami, jakimiś flagami i jeszcze nie wiadomo czym. 
Przysłonięcie jego niby skarpą ze sztuczną trawą, oszklenie tego terenu 
dookoła nie spowoduje, Ŝe ten teren będzie ładniejszy, dlatego ja 
uwaŜam, Ŝe spośród tych projektów, które zostały do konserwatora  
zgłoszone, ja się zgodzę z tym, Ŝe on był najlepszy, ale wśród kilku złych 
któryś będzie zawsze najlepszy. W związku z tym, niestety, ale ja będę 
tutaj przeciwny, dziękuję.  
 
Radna – MAŁGORZATA CHMIEL  
Ja chciałam powiedzieć, ja na KRPiOŚ głosowałam przeciwko temu, 
przeciwko tej koncepcji, rzeczywiście szkoda, Ŝe pan dyrektor nie 
pokazał koncepcji, dla której proponuje, przedstawia nam plan do 
zatwierdzenia. Moim zdaniem jest to koncepcja, która nie jest godna tak 
pięknego miejsca, tak prestiŜowego między naprawdę ładnym 
budynkiem siedziby Rady, mam nadzieję, Ŝe równieŜ ładnym budynkiem 
po byłej przychodni, dworzec kolejowy, jest to miejsce bardzo waŜne 
turystycznie i dla nas gdańszczan równieŜ i wydaje mi się, Ŝe zasługuje 
na ładniejszą koncepcję architektoniczną niŜ ta, która była nam 
przedstawiona. MoŜe pan dyrektor ma tą koncepcję i byłby uprzejmy 
nam pokazać.  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska  
Panie przewodniczący, wysoka rado, ja świadomie nie pokazuję tej 
koncepcji, bo koncepcja nie jest przedmiotem uchwały, przedmiotem 
uchwały jest przystąpienie i tu zgadzam się z panem radnym Wieckim, 
Ŝe stan obecny bastionu św. ElŜbiety jest mówiąc delikatnie, 
niezachęcający, ale właśnie przystąpienie do planu, który otworzy pewne 
moŜliwości modyfikacji, modernizacji, rewitalizacji, jak tam nazwiemy, 
tego fragmentu miasta, daje szansę, aczkolwiek nie daje pewności, Ŝe 
stan tego fragmentu, bardzo prestiŜowego się poprawi. Jeśli państwo 
mają Ŝyczenie, to oczywiście ta koncepcja jest Biuru przekazana przez 
inwestora i moŜemy ją zainteresowanym pokazać, ale jeszcze raz chcę 
powiedzieć, dopiero jesteśmy na etapie przystąpienia do planu,                    
w momencie kiedy przejdziemy przez całą procedurę, państwo, takŜe 
Referat Rewitalizacji złoŜy swoje wnioski, chociaŜ chce podkreślić, Ŝe 
poniewaŜ bastion św. ElŜbiety jest wpisany do rejestru zabytków, 
kluczowe zdanie będzie tutaj naleŜało do konserwatora zabytków.                
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I proszę dać szansę zmiany tego miejsca, które ma od kilkudziesięciu lat 
charakter tymczasowy, zagospodarowania tymczasowego, z banerami,    
z namiotami, z rozmaitymi innymi rzeczami i właśnie twierdzę, Ŝe plan 
daje szansę, Ŝeby to poprawić.  
 
Radna – MAŁGORZATA CHMIEL  
Oczywiście panie dyrektorze, proszę nam nie tłumaczyć rzeczy tak 
oczywistych, Ŝe plan zagospodarowania przestrzennego nie przesądza 
koncepcji, ale my zmianę tego planu robimy tylko i wyłącznie dla tej 
koncepcji, która była przestawiana na posiedzenie KRPiOŚ, w związku  
z tym, jest to dokładnie wpisanie tej koncepcji w plan zagospodarowania, 
dlatego ocena tej koncepcji, w tym wypadku jest tak waŜna.  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Dziękuję bardzo. Proszę państwa, kto z pań i panów jest za podjęciem?  
 

za    -   25 
      przeciw    -     7 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1198/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Śródmieście - Bastion Św. ElŜbiety w mieście Gdańsku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu 
 
 
6)  o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  Oliwa Dolna rejonu ulic 
Orłowskiej i Wejhera w mieście Gdańsku (druk 1271) ;  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1271  zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
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Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
KRPiOŚ opinia pozytywna, głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
jest za podjęciem druku?  

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1199/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Oliwa Dolna rejonu ulic Orłowskiej i Wejhera w mieście 
Gdańsku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu 
 
7) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Port Północny IV teren terminala 
kontenerowego w mieście Gdańsku (druk 1266) ;  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1266  zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
KRPiOŚ opinia pozytywna, głosów w dyskusji nie ma, kto z pań i panów 
jest za podjęciem?  

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1200/14 
Rady Miasta Gda ńska  
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z dnia 29 maja 2014 roku 
 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Port Północny IV teren terminala kontenerowego                  
w mieście Gdańsku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu 
 
 
8) w sprawie nadania nazwy ulicy (Lawendowe Wzgórze) (druk 1284) ; 

 
BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji  
Przedstawił projekt uchwały nr 1284 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.   
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
KKiP opinia pozytywna, głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest 
za podjęciem?  
 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1201/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 

w sprawie nadania nazwy ulicy (Lawendowe Wzgórze) 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu 
 
 
9). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia (druk 1273) ; 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
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Przedstawiła projekt uchwały nr 1273 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne. Głosów w dyskusji nie ma. Kto  
z pań i panów radnych jest za podjęciem?  
 

za    -   29 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1202/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Centrum 
Sztuki Współczesnej Łaźnia 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu 
 
 

10). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Klubu śak (druk 1274) ; 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1274 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne.  
 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 



 24

Uchwał ę Nr L/1203/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Klubu 
śak 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu 
 
 
11). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Muzeum Historycznego Miasta Gdańska (druk 1275) ; 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1275 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne. Głosów w dyskusji nie ma. Kto  
z pań i panów jest za podjęciem?  
 

za    -   30 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1204/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Muzeum 
Historycznego Miasta Gdańska 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokołu 
 
 
12). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Europejskiego Centrum Solidarności (druk 1276) ; 
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ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1276 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne. KKiP, KSiB opinie pozytywne. 
  
Radna – JOLANTA BANACH  
Ja bym bardzo chciała poprosić panią dyrektor o wyjaśnienie w kilku 
przypadkach wzrostu kosztów na wynagrodzenia, min. w ECS.                     
ECS otrzymał mniejszą dotację, zanotował większe koszty operacyjne, 
spada teŜ sprzedaŜ produktów a wzrost na wynagrodzeniach wynosi rok 
do roku, w układzie porównawczym 660 tys. i chciałabym prosić                        
o wyjaśnienie co składa się na ten taki dosyć spory wzrost, czy po prostu 
zwiększono zatrudnienie i w związku z jakimiś zadaniami. W Teatrze 
Miniatura równieŜ bilans odnotowuje stratę, dotacja tam jest na niemal 
tym samym poziomie w 2013 co w 2012, przychody ze sprzedaŜy 
produktów teŜ na podobnym poziomie i o 96 tys. 900 zł wzrost 
wynagrodzeń w stosunku rok do roku, jak i w GAK, tu w GAK mamy 
wzrost dochodów ze sprzedaŜy o 100 tys. zł, wynagrodzenia wyŜsze            
o 211, tutaj po prostu jest wzrost dochodów ze sprzedaŜy produktów.           
A w pozostałych przypadkach niekoniecznie, takŜe dwa słowa moŜe 
wyjaśnienia, jeśli moŜna.  
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Panie przewodniczący, proponuję, Ŝebyśmy poszczególne kwestie 
związane z instytucjami wyjaśniali, główna księgowa ECS, proszę              
o wyjaśnienia.  
 
ALEKSANDRA KOBIELA – główna ksi ęgowa ECS  
Chciałabym wyjaśnić kwestię wzrostu wynagrodzeń. ECS jest w trakcie 
rozwoju, ta instytucja tak naprawdę dopiero powstaje, mimo tego, Ŝe 
fizycznie funkcjonuje juŜ siódmy rok, tak naprawdę rok 2004 będzie 
pierwszym rokiem normalnego funkcjonowania, w pełnym składzie 
osobowym. Sukcesywnie zwiększamy zatrudnienie, tak, zwiększamy 
zatrudnienie w związku z tym, Ŝe musimy przejąć nowy, duŜy budynek, 
w którym będziemy pełnić duŜo dodatkowych funkcji, nowych, chociaŜby 
muzealnych. Pensje nie wzrosły, wzrosła ilość zatrudnionych osób, 
pensje relatywnie spadły, średnia pensja jest niŜsza. Jeśli chodzi               
o spadek przychodów, to równieŜ my przychody mamy, nie mamy 
jeszcze stałych przychodów, poniewaŜ nie prowadzimy takiej typowej 
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działalności, którą będziemy prowadzić dopiero po przejęciu nowej 
siedziby, takŜe one nie są porównywalne z roku na rok. Dziękuję.  
 
Radna – JOLANTA BANACH  
Ja chciałam tylko dopytać czy w związku ze zwiększeniem zatrudnienia 
ogłaszacie państwo konkursy na nowe miejsca?  
 
ALEKSANDRA KOBIELA – główna ksi ęgowa ECS  
Obligatoryjnie nie mamy obowiązku ogłaszać konkursów, ale zawsze je 
ogłaszamy, chcemy mieć rzeczywiście najlepszych ludzi, którzy są 
dostępni na rynku.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo, więcej głosów nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem?  
 

za    -   24 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     2 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1205/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Europejskiego Centrum Solidarności 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu 
 
13). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Gdańskiej Galerii Miejskiej (druk 1277) ; 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1277 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
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Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne. Głosów w dyskusji nie ma. Kto   
z pań i panów jest za podjęciem?  
 

za    -   28 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1206/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Gdańskiej 
Galerii Miejskiej 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu 
 
14). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Polskiego Chóru Kameralnego Schola Cantorum Gedanensis                   
(druk 1278) ;  
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1278 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne. Głosów w dyskusji nie ma. Kto  
z pań i panów jest za podjęciem?  
 

za    -   30 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr L/1207/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Polskiego 
Chóru Kameralnego Schola Cantorum Gedanensis                     
 
Uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu 
 
15). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Capelli Gedanensis (druk 1279) ;  
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1279 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne. Głosów w dyskusji nie ma. Kto       
z pań i panów jest za podjęciem? 
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1208/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Capelli 
Gedanensis 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu 
 
16). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego (druk 1280) ; 
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ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1280 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne. Nie ma głosów w dyskusji. Kto  
z pań i panów radnych jest za podjęciem?  
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1209/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu 
 
17). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Miejskiego Teatru Miniatura (druk 1281) ; 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1281 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
MIROSŁAWA WALCZAK – główna ksi ęgowa Miejskiego Teatru 
Miniatura  
Wzrost wynagrodzeń wynika ze zwiększonej ilości przedstawień                    
i premier wystawianych w Teatrze Miniatura, związane to jest                         
z honorariami, umowami zleceń, które są potrzebne do wystawienia.               
W zeszłym 2013 roku mieliśmy 5 premier a ogólnie wystawiono                 
312 przedstawień, w związku z tym potrzebne były honoraria i zlecenia 
do tych przedstawień.  
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ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Jeśli wolno, ja chciałabym dodać. W Teatrze Miniatura nastąpiła zmiana 
związana z systemem wynagradzania, do tej pory artyści, którzy grali 
przedstawienia mieli tzw. gotowość, czyli tzw. pensję w wysokości pensji 
najniŜszej, wszystko inne zaś, co wiązało się z tzw. kolejnymi 
przedstawieniami i przedstawieniami granymi dodatkowo, wchodziło             
w  sumę związaną z honorariami. W tej chwili w nowym regulaminie 
wprowadzonym zgodnie z ustawą, wszystkie kwestie związane                      
z wynagrodzeniami pracowników zatrudnionych na etacie                              
są wynagrodzeniami. W związku z tym widać w tej chwili wzrost 
wynagrodzeń, który tak naprawdę poprzednio był, Ŝe tak powiem, 
widoczny w kwestii honorariów, dlatego, Ŝe budŜet samego teatru nie 
wzrósł.  
 
Radna – JOLANTA BANACH  
Ja zrozumiałam z wypowiedzi pani księgowej, Ŝe w roku 2013 ten wzrost 
wynagrodzeń związany był z większą ilością spektakli, ale chcę tylko 
odnotować, Ŝe na tym samym poziomie pozostały wpływy z produktów, 
czyli jakby ta zwiększona liczba spektakli nie generowała większych 
dochodów jak rozumiem, tak?  
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
No niestety, dyrektor musi operować tym budŜetem, który ma. Tutaj 
mówiąc w ogóle o Miniatura z całą pewnością widzimy nie tylko wzrost 
jakościowy, co pokazują nam odbiory medialne i liczba publiczności, ale 
poprzez zwiększenie liczby przedstawień grupa docelowa, objęta 
działalnością Teatru Miniatura zwiększyła się w ramach tego samego 
budŜetu.    
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne. Więcej głosów w dyskusji nie 
ma. Kto z pań i panów jest za podjęciem?  
 

za    -   30 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     2 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr L/1210/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Miejskiego Teatru Miniatura 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu 
 
 
18). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Gdańskiego Archipelagu Kultury (druk 1282) ; 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1282 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne.  
 
MIROSŁAWA CIESIELSKA – główny ksi ęgowy GAK  
JeŜeli chodzi o pozycję wynagrodzenia, to w tej pozycji znajdują się 
zarówno umowy o prace, jak i umowy zlecenia. JeŜeli chodzi o umowy                     
o pracę, to nie było wzrostu wynagrodzeń, zostały na tym samym 
poziomie, co w roku 2012, natomiast jeŜeli chodzi o umowy zlecenia, 
poniewaŜ robimy bardzo duŜą ilość imprez, wykonawcy czasami się 
rozliczają rachunkiem-fakturą, czasami chcą umowy o dzieło lub umowy 
zlecenia, więc to zaleŜy od struktury, od tego, w jaki sposób zawierane 
są umowy i teŜ zwiększona ilość imprez w ubiegłym roku.  
 
Radna – JOLANTA BANACH  
Dziękuję za komentarz, bo tutaj właśnie jest ta kompatybilność pomiędzy 
wzrostem dochodów ze sprzedaŜy produktów a wzrostem wynagrodzeń, 
o tym właśnie mówiłam, tutaj tak.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Kto z pań i panów jest za podjęciem? 
 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 
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Rada Miasta Gda ńska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwał ę Nr L/1211/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Gdańskiego Archipelagu Kultury 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 20  do niniejszego protokołu 
 
 
19). w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. 
Instytutu Kultury Miejskiej (druk 1283) ; 
 
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1283 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KKiP, KSiB opinie pozytywne.  
 
Radny – MIROSŁAW ZDANOWICZ  
Pani dyrektor, ja właściwie chciałem się zapytać i mam takie pytanie, nie 
bardzo mi to pasuje, sprzedaŜ produktów w kulturze. A chciałbym się 
zapytać, kiedy pani się spodziewa, czy kiedy moŜna się spodziewać 
podwyŜek w resorcie w ogóle kultury, w naszym urzędzie miejskim?             
Bo te wszystkie pytania na temat sprzedaŜy produktu absolutnie mi nie 
pasują, to jest tak dawno, dawno kiedyś było i chciałbym wiedzieć, Ŝeby 
ci ludzie jednak mieli satysfakcję z tego, co robią, Ŝeby mogli naprawdę 
w dalszym ciągu godnie pracować i w miarę Ŝyć. Dziękuję bardzo.  
 
Radny – WIESŁAW KAMI ŃSKI 
JeŜeli mówimy o podwyŜkach, to ja rozszerzam pytanie, podwyŜki dla 
pracowników spółek miejskich, dla urzędów miejskich i dla całej ludności 
miasta, kiedy pani dyrektor i pan prezydent przewidują?  
 
ANNA CZEKANOWICZ – DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
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Szanowni państwo, mam nadzieję, Ŝe wtedy, kiedy wszystkie słuŜby 
publiczne będą mogły odnotować wzrost podwyŜek, spotka to równieŜ 
instytucje kultury, w tej chwili musimy pamiętać o tym, Ŝe musimy 
mieścić się w budŜecie, który jest i zdecydowanie dąŜymy do tego, Ŝeby 
nie podwyŜszać wynagrodzeń najwyŜszych, które funkcjonują, natomiast 
by starać się o to, by pomiędzy rozmaitymi instytucjami kultury pojawiła 
się sytuacja, w której płace będą mniej więcej wyrównane. Musimy 
pamiętać, Ŝe poza grupą nauczycieli, którzy szczęśliwie co roku dostają 
podwyŜki, jednak od kilku lat w rozmaitych segmentach związanych               
z działalnością publiczną nie ma podwyŜek, natomiast musimy pamiętać 
równieŜ o innej rzeczy, o tym, Ŝe instytucja kultury jest bardzo 
specyficzną formą prawną i nic nie stoi na przeszkodzie, by dyrektorzy 
instytucji kultury, którzy pozyskują duŜe środki poza budŜetem miasta, 
próbowali w dodatkowy sposób wynagradzać swoich najcenniejszych 
pracowników.  
 
Radny – PIOTR GIERSZEWSKI  
Panie przewodniczący, pani dyrektor, tylko malutkie sprostowanie, o tych 
podwyŜkach nauczycielskich.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję, przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest 
za podjęciem?  
  

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1212/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013r. Instytutu 
Kultury Miejskiej 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 21  do niniejszego protokołu 
 
 



 34

20). zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania na drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, 
ustalenia stawek za parkowanie pojazdów samochodowych w tej strefie 
oraz ustalenia sposobu pobierania opłat                                                  
(druk 1269 + autopoprawka) ;  
 
BOGDAN SOBOTA – Zarz ąd Dróg i Zieleni  
Przedstawił projekt uchwały nr 1269 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KPGiM, KSSiOZ opinia pozytywna.  
 
Radny – KRZYSZTOF WIECKI  
Mam pytanie dotyczące takiej sprawy technicznej, ja rozumiem, Ŝe taka 
karta będzie wydawana na podstawie min. orzeczenia                              
o niepełnosprawności, natomiast chodzi mi o to, czy z takiej karty, bo 
ona będzie niejako przypisana do samochodu i do człowieka, ale                 
w momencie, załóŜmy do kontroli, czy osoba kierująca pojazdem jest 
uprawniona do bezpłatnego korzystania z takiego miejsca parkingowego, 
czy to jej się naleŜy czy to moŜe ktoś z rodziny jechał, pełnosprawny, bo 
w rodzinie osoby pełnosprawne, niepełnosprawne poruszają się często 
gęsto tym samym samochodem i czy to będzie w jakiś sposób 
weryfikowane czy niejako z urzędu będzie powiedziane, Ŝe jest karta, 
moŜna w tym miejscu parkować, natomiast jeszcze drugie pytanie 
dotyczące, w ciągu tych 5 lat moŜe właściciel samochodu zmienić ten 
samochód i jeŜeli będzie występował o zmianę tej karty, bo karta jest 
marka i numer rejestracyjny, czy zmiana tej karty będzie odpłatna czy 
będzie bezpłatna?  
 
BOGDAN SOBOTA – Zarz ąd Dróg i Zieleni  
JuŜ wyjaśniam, mówimy w tej chwili, prezydent miasta oprosi o zmianę 
dotyczącą kart parkingowych N+ Ŝółtych, czyli ustalonych tylko                      
i wyłącznie przez RMG. Faktycznie, te karty Ŝółte są przeznaczone dla 
osób, które same poruszają się tymi pojazdami. JeŜeli ktoś korzysta             
z  zerowej stawki opłat, nie będąc osobą poszkodowaną, osobą 
niepełnosprawną, to łamie tutaj przepisy. Tylko chciałem zwrócić na 
jedno uwagę, Ŝółte karty, te N+ dotyczą tylko i wyłącznie jednej sprawy, 
ponoszenia opłat w strefie płatnego parkowania, tylko i wyłącznie tej 
jednej rzeczy, natomiast niebieskie karty parkingowe wydawane na 
podstawie art. 8 ust. prawo o ruchu drogowym dotyczą tego, Ŝe osoba 
niepełnosprawna moŜe się nie dostosować do, w tym wypadku chyba 12 
znaków drogowych oraz ma uprzywilejowanie postawienia pojazdu na 
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miejscu dla osoby niepełnosprawnej. Kartami niebieskimi oczywiście 
mogą posługiwać się osoby uprawnione, ale nie muszą konkretnie 
jeździć pojazdami, mogą być tymi pojazdami woŜone przez innych 
kierowców. W takim wypadku, i teraz niebieskie karty osób 
niepełnosprawnych dają moŜliwość postoju bezpłatnego tylko i wyłącznie 
na miejscu dla osoby niepełnosprawnej i to jest nadane teŜ tylko                   
i wyłącznie przez RMG, w naszym przypadku, nie wynika to z zapisów 
ustawowych, niestety trzeba stwierdzić, Ŝe nie ma Ŝadnej innej 
moŜliwości wyrugowania patologii, która juŜ nastąpiła, czyli uŜytkowania 
zarówno niebieskich, jak i tych Ŝółtych kart przez osoby nieupowaŜnione, 
w przypadku śmierci osób, dla których te karty zostały wydane. Jedynym 
sposobem jest właśnie to, co zaproponowano w ustawie, czyli 
terminowość. Niestety, jeŜeli karta zostanie wydana jakiejś osobie, a ta 
osoba umrze przed okresem 5 lat, zdarzy się na pewno taki przypadek, 
będzie ona uŜytkowana przez osobę nieuprawnioną. W ustawie nie ma 
przepisów, w jaki sposób naleŜy karty zdawać w przypadku śmierci 
osoby uprawnionej, ani nie ma sankcji, jeŜeli się takiej karty nie zda,              
w związku z tym cięŜko przeskoczyć równieŜ ten przepis i w przypadku 
Ŝółtej karty osoby niepełnosprawnej jakieś bardziej rygorystyczne 
przepisy wprowadzić uchwałą rady miasta, poniewaŜ nie miałyby one 
podstawy prawnej. śółte karty osób niepełnosprawnych wydawane są za 
darmo, poniewaŜ ustawa o drogach publicznych nie wskazuje Ŝadnej 
innej moŜliwości, jak tylko pobranie opłaty za sam postój pojazdów, nie 
daje moŜliwości pobierania opłaty za wydanie zerowej stawki opłaty.  
 
Radna – JOLANTA BANACH  
Panie kierowniku, w zmienionej uchwale, czego panu oczywiście 
Ŝyczymy, w zmienionej uchwale w par. 5, w zmienianej, tej podstawowej, 
macierzystej ust. 3 pkt 2, ten dotyczący wymaganych dokumentów przy 
wydawaniu N+ moŜna było w przeszłości przedstawić orzeczenie                  
o znacznym stopniu niepełnosprawności, w nawiasie było napisane 
pierwsza grupa, czyli mieliśmy tu tzw. przekładkę, często w ustawach              
i w prawie, w rozporządzeniach, w obojętnie juŜ jakich dokumentach, 
mamy tzw. przekładkę, czyli do uzyskania jakichś uprawnień wystarczy 
orzeczenie o znacznym stopniu albo jakimś stopniu niepełnosprawności 
lub dawniej wydawane przez ZUS legitymacje o zaliczeniu do pierwszej, 
drugiej, trzeciej grupy. Ja rozumiem, Ŝe ta zmiana powoduje, Ŝe juŜ tej 
przekładki nie ma i w ogóle ta zmiana, proszę o taką jednoznaczną 
odpowiedź, oznacza, w stosunku do wszystkich dotychczasowych 
posiadaczy kart, uprzywilejowanych, w cudzysłowie, oznacza 
konieczność ponownego orzeczenia. Czyli wszyscy niepełnosprawni 
pójdą do zespołów ds. orzekania o niepełnosprawności, bo dochodzi 
jeszcze orzekanie o jednej przesłance, mianowicie przesłance do 
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otrzymania karty parkingowej, to musi zabrzmieć z tej mównicy, Ŝeby 
wszyscy niepełnosprawni, bądź ich opiekunowie byli przygotowani do 
tego, Ŝeby pójść do zespołów i chciałam zapytać czy państwo w związku 
z tym planujecie jakąś szerszą akcję informacyjną i czy zespół ds. 
orzekania jest po prostu wydolny w tym względzie, czyli na czas 
wszystkich przyjmie i jakie zostaną podjęte przedsięwzięcia.  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Oczywiście pani radna ma rację, wszyscy niepełnosprawni korzystający 
z kart parkingowych muszą zwrócić się, jeśli chcą z nich skorzystać po 
wygaśnięciu waŜności tych kart, które posiadają o orzeczenie w tym 
zakresie raz jeszcze. I staramy się do tego przygotować, środki na to 
zostały przeznaczone na realizację tej zmiany w ustawie. Natomiast jest 
kwestia daty, która jest jeszcze rozwaŜana, ukończenia waŜności tej 
karty. Zapisano w ustawie, Ŝe karty kończą waŜność z końcem 
października 2014r. RozwaŜana jest na poziomie Krajowej Rady ds. 
Osób Niepełnosprawnych i Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej 
przesunięcie ej daty waŜności, poniewaŜ rzeczywiście będzie to kwestia 
nie tyle finansowa, ile wydolności zespołów orzeczniczych. Będzie to, Ŝe 
się tak wyraŜę, kocioł, zwłaszcza, Ŝe ten czas na wymianę jest czasem            
w duŜej mierze wakacyjnym takŜe, więc pozyskiwanie takiej ilości 
orzeczników nawet jednorazowo jest bardzo trudne. Będziemy                     
w najbliŜszych dwóch tygodniach wiedzieli dokładnie, czy przesunięcie 
tego terminu będzie waŜne czy i nie i w związku z tym, w tej kampanii, 
którą będzie prowadzić, będziemy na ten temat mówić. Informacje juŜ się 
pojawiły na stronie miasta o tej konieczności, natomiast będziemy starali 
się je wszelkimi moŜliwymi kanałami uruchamiać, dlatego, Ŝe dla osób, 
które korzystają jest to kwestia niesłychanej wagi, ale teŜ dla 
realizatorów tego procesu. TakŜe mamy, Ŝe się tak wyraŜę, ten proces 
wymiany przez sobą w stosunku do wszystkich uŜytkowników kart 
parkingowych: i tych specjalnych N, dla kierowców niepełnosprawnych, 
jak i dla tych, którzy woŜą osoby niepełnosprawne.   
  
Radny – PIOTR BORAWSKI  
Panie kierowniku, na KPGiM mówił pan o tym, Ŝe w tej chwili w obiegu 
jest około 20 tys. kart wydanych, natomiast prawdopodobnie po tych 
zmianach, które dzisiaj przyjmiemy, kiedy to specjalna komórka                    
w urzędzie, specjalny wydział będzie wydawał te nowe karty, planowane 
jest około 2-3 tys. w wydaniu, więc teraz pytanie jest takie, skąd ta 
róŜnica, czy to jest efekt, nie wiem, właśnie tego, Ŝe te poprzednie karty 
nie były zwracane, czy to jest efekt jakichś naduŜyć, jak to się w ogóle 
wydarzyło, skąd ta wielka róŜnica, bo jednak jest dziesięciokrotna,                 
a chodzi o darmowe parkowanie i chodzi o zajmowanie kopert, 
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rozumiem, Ŝe niezgodnie po prostu z prawem, bez uprawnień, natomiast 
pytanie, czy moglibyśmy jako radni otrzymywać, nie wiem, czy na 
posiedzeniu komisji raz w roku albo czy na posiedzeniu rady, jakąś 
informację, ile jest aktualnie wydanych tych zezwoleń, bo warto, Ŝeby 
była nad tym jakaś kontrola, bo jeŜeli to się rozrośnie znowu do liczby 20 
czy 30 tys. wydanych zezwoleń na darmowe parkowanie czy na 
pozwolenie parkowania na kopertach, to z całym szacunkiem, ale mam 
wraŜenie, Ŝe to jest jedno duŜe naduŜycie. Dziękuję bardzo.  
 
BOGDAN SOBOTA – Zarz ąd Dróg i Zieleni  
Ta kwota, która się ukazała, około 20 tys. sztuk, wynika z dwóch spraw. 
Karty osób niepełnosprawnych są wydawane od 2002 roku, duŜa część 
z tych kart była terminowa, w związku z tym przestała juŜ obowiązywać, 
nie będzie wymieniana. Następna rzecz jest taka, Ŝe karty te wydawane 
na podstawie ustawy o drogach publicznych to tylko szacujemy, Ŝe być 
moŜe będzie to w granicach 1 tys. czy 3 tys., nie jesteśmy w stanie tego 
dokładnie powiedzieć ile ich faktycznie będzie. Natomiast chcę zwrócić 
na jeszcze jedno uwagę, poprzednio karty parkingowe były wydawane 
do wszystkich stopni niepełnosprawności, natomiast ta zmiana w ustawie 
jest taka, Ŝe karty będą wydawane do stopnia znacznego                          
i umiarkowanego i na dodatek jeszcze będzie konieczny w tym 
przypadku, w par. 9, zapis mówiący, Ŝe tą kartę trzeba wydać.                     
W związku z tym szacunek, który ja podawałem na komisji wynika,                 
z tego, co dowiedziałem się od pana dyrektora Miejskiego Zespołu ds. 
Orzekania o Niepełnosprawności, faktycznie nie wiemy, jaka to będzie 
ilość. Ja mogę tylko powiedzieć, Ŝe poniewaŜ Ŝółte karty osób 
niepełnosprawnych były wydawane od 2009 roku, wydano ich około 580, 
z tego 166 w 5 miesiącach tego roku, poniewaŜ były wydawane one 
równieŜ z rocznymi, w pierwszym okresie tylko z terminem rocznym, 
spodziewamy się, Ŝe tych kart będzie w granicach 250-300 
maksymalnie, czyli o ile Ŝółte karty są dosyć moŜliwe do uchwycenia, ile 
ich moŜna wydać, niestety nie jesteśmy w stanie powiedzieć co będzie      
z niebieskimi kartami.   
 
BOGDAN SOBOTA – Zarz ąd Dróg i Zieleni  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
jest za podjęciem?  

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr L/1213/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 
drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek za 
parkowanie pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia 
sposobu pobierania opłat                                                        
 
Uchwała stanowi załącznik nr 22  do niniejszego protokołu 
 
21). zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad i trybu 
przyznawania stypendiów naukowych Prezydenta Miasta Gdańska im. 
Gabriela Daniela Fahrenheita (druk 1267) ; 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1267 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KE opinia pozytywna.  
 
Radny – SZYMON MOŚ 
Pani prezydent, nie miałem jeszcze okazji, będąc radnym, ale jako 
absolwent „topolówki” chciałbym podziękować zarówno prezydentowi jak 
i radnym tamtej kadencji, która podejmowała te uchwały dotyczące 
stypendiów Fahrenheita i korzystając z tej okazji chciałbym powiedzieć, 
Ŝe to jest naprawdę bardzo dobry sposób na wydatkowanie pieniędzy, 
wiele moich koleŜanek i kolegów z „topolówki”, zwłaszcza absolwenci 
matury międzynarodowej naprawdę z tych stypendiów korzystają i to nie 
jest nic symbolicznego, to są pieniądze, które często pozwalają im 
zrealizować swoje marzenia i wyruszyć, Ŝe tak powiem, w tą edukacyjną 
podróŜ za granicę i to jest coś naprawdę bardzo, bardzo fajnego, 
dobrego i Ŝeby nie uŜywać jakichś górnolotnych porównań, naprawdę to 
są bardzo dobrze wydane pieniądze, bo znam tych ludzi, wiem, Ŝe 
często bez tych paru złotych nie byliby w stanie dopiąć, Ŝe tak powiem 
swoich edukacyjnych budŜetów, więc przy tej okazji, skoro los juŜ tak 
spowodował, Ŝe jestem radnym, to pozwoliłem sobie na tą uwagę, 
bardzo dziękuję i Ŝyczę powodzenia wszystkim stypendystom 
Fahrenheita. Dziękuję bardzo.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
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Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma.  Kto z pań i panów 
jest za podjęciem?  
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr L/1214/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad i trybu 
przyznawania stypendiów naukowych Prezydenta Miasta Gdańska im. 
Gabriela Daniela Fahrenheita 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 23  do niniejszego protokołu 
 
 
22). w sprawie ustalenia na rok szkolny 2014/2015 planu sieci 
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 
Gminę Miasta Gdańska (druk 1268) ; 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1268 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KE opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań               
i panów jest za podjęciem druku?  
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr L/1215/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie ustalenia na rok szkolny 2014/2015 planu sieci publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, szkół 
podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 24  do niniejszego protokołu 
 
23). w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad Ŝłobkami, klubami 
dziecięcymi i opiekunami dziennymi działającymi na terenie Gminy 
Miasta Gdańska (druk 1263) ;  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1263 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KSSiOZ, KE opinia pozytywna.  
 
Radna – JOLANTA BANACH  
Panie przewodniczący, szanowni państwo, w tej sprawie, podczas 
posiedzenia KE odbyła się dosyć ciekawa w tym sensie dyskusja, Ŝe 
dotyczyła ona bardzo waŜnej kwestii, czyli zakresu instrumentów 
kontroli. Ustawa odsyła do organu prowadzącego a właściwie do organu 
dotującego takŜe, czyli do wójta, prezydenta i burmistrza, odsyła 
określenie planu nadzoru, mówiąc tylko, Ŝe nadzór dotyczy warunków                    
i jakości opieki nad dziećmi. Nic więcej. Czyli oznaczałoby to, Ŝe wójt, 
prezydent, burmistrz muszą sami określić i odpowiednie rady stanowiące 
muszą określić przedmiot tej kontroli. Oczywiście, jak za daleko pójdą, to 
pójdą za daleko, to mogą pozostawać w sprzeczności z ustawami                   
o ochronie informacji, tam handlowej i danych osobowych itd.                   
Pani prezydent na moje pytanie, dlaczego ta uchwała mówi tylko                   
o częstotliwości kontroli, a nie o przedmiocie tej kontroli, powiedziała, Ŝe 
zdaniem samorządowców powinno rozporządzenie ministra określać te 
instrumenty. Ale dlaczego to jest takie waŜne proszę państwa, dlatego 
takie waŜne, Ŝe potem, kiedy w tych placówkach opieki wydarza się coś 
niepokojącego, coś złego, tak jak w rodzinach zastępczych czy                     
w placówkach opiekuńczo – wychowawczych w Gdańsku, wówczas 
oczywiście wszyscy zwracają się do radnych i do MOPR -  a jak 
sprawowaliście nadzór? Ten plan oczywiście nie daje gwarancji takiego 
nadzoru, który wyeliminowałby np. zagroŜenie przemocą, a w związku            
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z tym mam pytanie. Po pierwsze, uchwała odsyła do regulaminu 
nadzoru, który ma przygotować pan prezydent, pani prezydent obiecała, 
Ŝe go dostaniemy, poprosimy. I czy w obecnym stanie prawnym 
naprawdę by nie moŜna do tej uchwały, np. określić składu zespołu 
kontrolnego, tak, Ŝeby tam był psycholog? Psycholog dziecięcy, który 
ewentualnie przypadki takiego juŜ identyfikowalnego zagroŜenia mógłby 
wyłapywać. Czy to jest poza naszym zasięgiem w tym obecnym stanie 
prawnym, panie prezydent?  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Sytuacja prawnie wygląda w sposób taki, Ŝe określając ten regulamin, 
wprowadzając do niego zapisy np. dotyczące kwalifikacji osób, które ten 
zespół mają tworzyć, jak pani mówi w tej chwili, my się wprowadzając 
jakiekolwiek zapisy do tego regulaminu takŜe musimy opierać na prawie, 
na odesłać do podstawy prawnej, która upowaŜnia nas do tego, Ŝe 
akurat taki przedstawiciel tego zawodu ma uprawnienia, które,                    
w zawodzie psychologa jest to bardzo trudne, bo nie mamy ustawy                  
o zawodzie psychologa, tak, o zawodzie psychologa ustawy nie mamy, 
więc tu są rozmaite tego typu trudności, w związku z tym myśmy na 
posiedzeniu, wrócimy zresztą do tego takŜe na posiedzeniu 16 czerwca, 
spotykamy się w Unii Metropolii w zespole zdrowia i spraw społecznych, 
wszyscy mamy te same dylematy i zaprosiliśmy na to posiedzenie 
przedstawiciela Ministerstwa, które w jakiejś mierze zobowiązywało się 
do wsparcia nas, chociaŜ zapisów w ustawie, delegującego 
bezpośrednio do utworzenia takiego rozporządzenia takŜe nie ma. Więc 
to teŜ jest tylko wola ze strony Ministerstwa. Będziemy się starali objąć 
jakąś regulacją sposób stanowienia tego nadzoru, choćby to miała być 
regulacja na poziomie naszym samorządowym, ale ona teŜ musi mieć 
swoje odniesienia. TakŜe jest to rzecz, nad którą pracujemy i której brak 
w duŜej mierze utrudnia nam zadanie, tym niemniej na tym etapie, na 
jakim jesteśmy, musimy mimo wszystko zachowywać się ostroŜnie, bo 
tej wykładni w bezpośredni sposób nie mamy i w związku z tym podmiot 
kontrolowany moŜe nam zarzucić zupełnie swobodnie w tej chwili 
przekraczanie swoich uprawnień. Ustawa warunkuje, jak powinien on 
funkcjonować, jaka kadra powinna tam pracować i my tylko w tym 
zapisanym ustawowo w tej chwili znaczeniu moŜemy tą kontrolę 
sprawować, więc to nie jest taki proste. Ale mówiłam równieŜ o tym na 
komisji, Ŝe będziemy się z państwem dzielić tym, co się po drodze w tej 
kwestii zmienia i dzieje.  
 
Radny – WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Nie wydaje mi się, Ŝeby to był problem aŜ tak skomplikowany, dlatego, 
Ŝe jest równieŜ ustawa o kontroli, prawda, więc odpowiednio po prostu te 
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przepisy ustawowe istnieją, moim zdaniem po prostu tam naleŜy szukać 
odpowiedzi.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
jest za podjęciem?  
 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     2 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1216/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad Ŝłobkami, klubami dziecięcymi               
i opiekunami dziennymi działającymi na terenie Gminy Miasta Gdańska 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 25  do niniejszego protokołu 
 

24). w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Miasta Gdańska 
(druk 1264) ; 

 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1264 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KE opinia pozytywna.  
 
Radna – JOLANTA BANACH  
Pani prezydent, ile przedszkoli niepublicznych albo nie prowadzonych 
przez samorząd zadeklarowało akces do programu „Przedszkole za 
złotówkę” na 81 placówek prowadzonych nie przez samorząd                         
i placówek, czyli przedszkoli i klubów dziecięcych, ile zadeklarowało ten 
akces, jeśli pani moŜe oczywiście podać i czy dotacja z rządowego 
programu jest wystarczająca tak, jak to rząd zapowiadał? Czyli czy 
wszystkie przedszkola, które zgłoszą akces i wszystkie samorządowe 
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otrzymają refundację 100% tych utraconych wpływów od rodziców i chcę 
powiedzieć, Ŝe to dobrze, Ŝe są tam zniŜki dla rodziców z rodzin ubogich 
i rodzin niepełnosprawnych, mówię o tej dodatkowej opłacie ponad 5 
godzin pensum.  
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Na oba pytania odpowiedzieć nie potrafię, poniewaŜ obowiązek 
zgłoszenia tego akcesu i podjęcia decyzji w tej sprawie, podmioty 
niesamorządowe prowadzące przedszkola niepubliczne mają do 2015 
roku, do września, na czy na 2015 powinny to zgłosić, więc w tej chwili 
nie mam Ŝadnych wiąŜących, poza deklaracjami słownymi, informacji                              
i takŜe nie jestem w stanie powiedzieć, czy te wszystkie dofinansowania 
z poziomu rządowego będą odpowiednie, bo ich jeszcze nie ma, one teŜ 
się pojawią dopiero na następny rok szkolny, mam nadzieję, Ŝe wedle 
zobowiązań będą na wysokości potrzeb zgłaszanych, ale to 
zobowiązanie jest dopiero w przyszłym roku.  
 
Radna – JOLANTA BANACH  
Ale te przedszkola nie prowadzone przez jst, które chcą otrzymać 
dotacje z tego tytułu, od 1 września, powinny juŜ zgłosić. Ale jeśli chcą 
od 2014 uzyskać, to powinny.  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Ustawa zapisała taką moŜliwość od 2015 roku. Wejść w ten program za 
złotówkę podmioty nie samorządowe wchodzą od 2015 roku.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Nie samorządowe.  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Nie samorządowe, tak. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękujemy bardzo za wyjaśnienie. Kto z pań i panów jest za podjęciem?  
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr L/1217/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola 
publiczne prowadzone przez Gminę Miasta Gdańska 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 26  do niniejszego protokołu 
 
25). zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia: „Programu Promocji 
Zdrowia i Przeciwdziałania Wybranym Chorobom Społecznym dla Gminy 
Miasta Gdańsk na  lata 2014-2016” i szczegółowych programów 
zdrowotnych zaplanowanych do realizacji w 2014 roku wraz ze środkami  
przeznaczonymi na  ich  finansowanie” (druk 1270) ; 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1270 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KSSiOZ, KSiB opinia pozytywna.  
 
Radny – ADAM NIERODA  
Bardzo dobra wiadomość, Ŝe zwiększają się środki na ten program 
przeznaczone, natomiast myślę, Ŝe warto by było zintensyfikować 
współpracę z podmiotami świadczącymi usługi w ramach podstawowej 
opieki zdrowotnej, poniewaŜ jak spotykam się z kołami seniorów np.             
z terenu śródmieścia, to bardzo często starsi ludzie nie mają pojęcia               
o takim programie. Dziękuję. 
 
Radna – BEATA DUNAJEWSKA – DASZCZY ŃSKA 
Pani prezydent, ja bardzo dziękuję za tak szybkie tempo prac, chciałam 
tylko dopytać, kiedy ewentualnie po zatwierdzeniu uchwały rusza 
konkurs i jak państwo przewidujecie, ilu seniorów więcej zostanie dzięki 
tym pieniądzom zaszczepionych?  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Ta kwota daje moŜliwość szczepień dla 1250 osób, konkurs zostanie 
ogłoszony natychmiast.  
 
Radny – WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Ja chciałem się dopytać, ile procent ta kwota zaspakaja jakby 
zapotrzebowanie? W ilu procentach?  
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EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Odpowiedź na to pytanie jest odpowiedzią taką troszkę skomplikowaną, 
dlatego, Ŝe to nie jest tak, Ŝe wszystkie osoby powyŜej 65 roku Ŝycia,            
a mamy ich w granicach 60 tys. kwalifikują się do tego typu szczepień, 
one są obwarowane wskazaniami medycznymi i jeśli bym miała 
powiedzieć dokładnie, ja mogę powiedzieć ile osób jest szczepionych, 
szczepionych jest w granicach 7-8 tys. osób kaŜdego roku, natomiast 
oczywiście lista nazwisk się zmienia, bo kondycja teŜ i kwalifikacje się 
zmieniają. Nie potrafię powiedzieć, natomiast, bo nie mamy takiej 
statystyki mówiącej o tym, ile jest wśród tych 60 tys. osób powyŜej               
65 roku Ŝycia osób kwalifikujących się i chcących podjąć takie 
szczepienia, tego nie potrafię powiedzieć.  
 
Radna – BEATA DUNAJEWSKA – DASZCZY ŃSKA 
Doprecyzowując to pytanie kolegi Kamińskiego, chciałam po prostu, 
Ŝeby pani powiedziała, ile osób więcej będzie zaszczepionych                      
w stosunku do lat ubiegłych, bo takie statystyki mamy i jak to wygląda            
z wykorzystaniem tych środków, czy to jest 100% wykorzystania czy 
98% czy mniej jeszcze?  
 
KARIN GODZINIEC – Wydział Rozwoju Społecznego  
Chciałam powiedzieć, Ŝe w ostatniej trzylatce wyszczepiliśmy 4 tys. 
osób, teraz będziemy wyszczepiali o ponad 1 600 więcej,                            
z wykorzystaniem środków za poprzedni okres programów, było 97 
przecinek, czyli moŜna powiedzieć, Ŝe niecałe 98% środków 
przeznaczonych zostało wykorzystanych.  
 
Radny – WIESŁAW KAMI ŃSKI 
Ja rozumiem, z tego, co zrozumiałem, to 60% osób szczepiących się, 
plus minus, szacunkowo, jest finansowana z tych środków publicznych, 
prawda? I teraz pytanie jest następujące, wydaje się, Ŝe trzeba 
rozszerzyć informację na ten temat, która jest niewystarczająca, a poza 
tym, rozumiem, Ŝe jakby termin zgłoszenia się, chęć zaszczepienia, 
decyduje, tak, czy ktoś jest szczepiony ze środków publicznych czy teŜ 
nie. Tak? Dobrze rozumiem? Nie, ale pani prezydent, Ŝeby być jasno,              
z tego, co ja zrozumiałem, ze szczepień tego typu, na te 60 tys. 
emerytów, korzysta 7 tys. około, tak? Ja rozumiem, ale 7 tys. korzysta ze 
szczepień, z tego, co rozumiem. My szczepiliśmy 4 tys., teraz będziemy 
szczepili 5 tys. tam 200, tak? To oznacza, Ŝe gdzieś 60%, 70% będzie 
osób szczepionych ze środków publicznych. Tak, dobrze rozumiem?  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
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Środkami publicznymi są takŜe środki NFZ-owskie, które są w tym 
uruchamiane. My się dokładamy tym programem szczepień do programu 
szczepień i profilaktyki, który realizowany jest przez NFZ, który w 
związku z tym, Ŝe jest niewystarczający dla populacji, to my się do tego 
dokładamy, jak zresztą wiele innych samorządów w kraju.  
 
Radny – JACEK TEODOCZYK – Wiceprzewodnicz ący RMG 
Ja chciałem tylko uzupełnić pani prezydent, Ŝe szczepionki nie są 
refundowane z NFZ, czyli pokrywa pacjent z własnej kieszeni, dlatego 
teŜ tak bardzo waŜna jest rola naszych tych doszczepień tutaj, które 
prowadzimy jako działania profilaktyczne, poniewaŜ normalnie Fundusz 
nie refunduje za szczepionki, pacjent jest musi po prostu zapłacić, stąd 
jedyne bezpłatne szczepienia to są te szczepienia w programie 
profilaktycznym. Dziękuję.  
 
Radna – PATRYCJA MLEJNEK – GAŁ ĘZA 
Ja mam pytanie, w jaki sposób wybiera się dostawcę szczepionek? 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
W drodze konkursu, zgodnie z ustawą o poŜytku publicznym 
organizowanym. Tak, miasto organizuje konkurs, w konkursie tym poza 
wykonaniem szczepienia musi być jeszcze ten program bogatszy                 
o dodatkową komponentę edukacyjną i dodatkową komponentę 
konsultacji kwalifikujących do.  
 
Radna – BEATA DUNAJEWSKA – DASZCZY ŃSKA 
Ja chciałabym tylko tutaj, mam takie sygnały trochę niepokojące od 
moich kolegów, szczepienia nie są obowiązkowe, nikt nikogo nie 
zmusza, Ŝeby się zaszczepił, natomiast ta dogrywka wzięła się stąd, Ŝe 
w konkursie tak naprawdę, po pierwszym konkursie zostały wykluczone, 
min. Śródmieście i to nie są nasze wymysły, wymysły pani prezydent, 
pana prezydenta czy KSSiOZ, takie były sygnały od seniorów, były teŜ 
niepokojące artykuły, tak, Ŝe pozbawiamy seniorów moŜliwości 
wszczepienia, stąd taki jakby sygnał oddolny i bardzo pozytywna 
reakcja, jeŜeli państwo uwaŜacie, Ŝe to jest szkodliwe, to oczywiście nie 
musicie się szczepić, natomiast to jest poparte badaniami lekarskimi, 
kiedy mieliśmy spotkanie z NZOZ-ami, to tam wręcz zostaliśmy, to było 
na granicy linczu, tak, Ŝe pozbawiamy większą część, prawda, populacji, 
seniorów, szczepień, które są bardzo istotne; były wykłady o epidemiach, 
tym podobnych rzeczach, takŜe oczywiście moŜna być sceptycznym, ale 
jest to program naprawdę pozytywnie odbierany i są pozytywne jego 
efekty.  
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EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Ja jeszcze moŜe tylko dodam, Ŝebyście państwo teŜ mieli taką 
świadomość, Ŝe wszystkie programy zdrowotne, które są realizowane, 
niezaleŜnie od tego czy szczepień czy rehabilitacji czy czegokolwiek by 
dotyczyły, muszą jeszcze spełnić jeden warunek, podmiot, który ten 
program chce realizować, musi uzyskać na całość i kompleksowość tego 
programu certyfikat agencji oceny technologii medycznych. To takŜe jest 
pewna bariera, która nas zobowiązuje do wybrania tych podmiotów, 
które taką dla swojego programu taki certyfikat otrzymała.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję bardzo. Kto z pań i panów jest za podjęciem?  
 

za    -   30 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     2 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1218/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia: „Programu Promocji Zdrowia i 
Przeciwdziałania Wybranym Chorobom Społecznym dla Gminy Miasta 
Gdańsk na  lata 2014-2016” i szczegółowych programów zdrowotnych 
zaplanowanych do realizacji w 2014 roku wraz ze środkami  
przeznaczonymi na  ich  finansowanie” 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 27  do niniejszego protokołu 
 
26). zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Wieloletniego Programu 
współpracy Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na lata 
2011-2015" (druk 1285) ; 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1285 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
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Dziękuję. KSSiOZ opinia pozytywna. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem druku?  
 
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwał ę Nr L/1219/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Wieloletniego Programu 
współpracy Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na lata 
2011-2015" 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 28  do niniejszego protokołu 
 
27). zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu współpracy 
Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na rok 2014"                   
(druk 1286) ; 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1286 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem.  
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Dziękuję. KSSiOZ opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto              
z pań i panów jest za podjęciem?  
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr L/1220/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 29 maja 2014 roku 
 
 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Miasta 
Gdańska z organizacjami pozarządowymi na rok 2014"                     
 
Uchwała stanowi załącznik nr 29  do niniejszego protokołu 
 
 

PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH                            
I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA  

 
Interpelacje stanowią załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

         Zapytania stanowią załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
 
 

PUNKT 6 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE  
 

 
Radna – BEATA WIERZBA  
Chciałam zapytać, poniewaŜ 17 kwietnia został ogłoszony konkurs na 
wicedyrektorów Wydziału Rozwoju Społecznego, chciałam zapytać czy 
ten konkurs został rozstrzygnięty i czy moŜemy jakieś informacje na ten 
temat uzyskać?  
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Tak, pan prezydent zakończył etap, cały ten konkurs, jutro o godz. 12 
udzieli tej informacji na briefingu, który został umówiony.  
 
Radna – BEATA WIERZBA  
A czy skoro to jest otwarty konkurs, został zakończony, czy radni, którzy 
współpracują z dyrektorami, z wicedyrektorami mogą się dowiedzieć kto 
to jest czy muszą czekać aŜ prasa o tym powiadomi? 
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EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Muszą czekać aŜ pan prezydent ogłosi swój werdykt, zrobi to jutro               
o godz. 12.  
  
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG  
Jutro o 12 werdykt, który ogłosi pan prezydent i wtedy dopiero będzie to 
oficjalnie.  
 

PUNKT 7 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję, więcej nie mam głosów, ja Ŝyczę wszystkim jeszcze dzisiaj 
pracy, bo to jest jeszcze czas, natomiast chcę powiedzieć i przypomnieć, 
w poniedziałek dzień dziecka i zapraszam w togach radnych.                              
A koledze Strzelczykowi proszę złoŜyć Ŝyczenia powrotu do zdrowia.  
 
Obrady zakończono o godzinie 11,30 
      
 
 

                           Przewodniczący 
                           Rady Miasta Gdańska 

 
 

                           Bogdan Oleszek 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej  
Inspektor BRMG 
 
 
Anna Ferlin 
 
 


